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Fotoreportage 2023 - 2024: Recap semester 2
Met een dikke glimlach blikken wij terug op een fantastisch tweede semester! Het einde van dit 
prachtige VTK-jaar komt jammer genoeg dichterbij, maar dat wil ook zeggen dat we ons mogen 
verwachten aan een spetterende kiesweek! Voor meer sfeerbeelden kan je altijd terrecht op 
https://www.gallery.vtk.be.         Commubabes out xoxo
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Bedrijvenrelaties

Op donderdag 14 maart vond de alom bekende VTK Jobfair plaats in de Brabanthal 
te Leuven. Deze jobbeurs is de grootste van zijn soort in de BeNeLux en een enorm 
belangrijke recruitment-beurs. De hele organisatie van deze jobbeurs lag in de handen 
van 7 studenten binnen de post Bedrijvenrelaties. Samen met het hele praesidium hebben 
we een evenement tot stand gebracht waar meer dan 2000 studenten aanwezig waren. 

Woordje van Gilles - groepscoördinator bedrijvenrelaties
De VTK Jobfair was dit jaar wederom een groot succes. Op 14 maart kwamen zo’n 2500 studenten samen in de Brabanthal, 
klaar om te ontdekken welke jobs aansluiten bij hun interesses. Het enthousiasme van de bedrijven benadrukte nogmaals de 
waarde die ze hechten aan toekomstige ingenieurs. We blijven streven naar verbetering en luisteren naar feedback om de 
VTK Jobfair elk jaar nog beter te maken. Bedankt aan alle deelnemers en de toewijding van heel VTK voor dit geweldige 
evenement. Ik kijk uit naar wat volgend jaar te bieden heeft!

Mauro’s favoriete moment
Een van de leukste momenten, voor mij persoonlijk, was het moment dat ik op de dag van de jobfair door de zaal liep en 
besefte hoeveel blije gezichten aanwezig waren, hoe prachtig alles eruit zag, wat voor een ongelooflijk avontuur het was om 
tot dat moment te komen, en dat we dit allemaal samen met ons prachtige team gerealiseerd hadden.

Fiens favoriete moment
Mijn favoriete deel van het organiseren van de Jobfair was onze work trip in Marrakech. Het was prachtig om te zien hoe 
gedreven iedereen was en hoe iedereen alles wilde geven om de gekste ideeën te realiseren en zo de Jobfair tot stand te 
zien komen. 

Een moment waar ik echt stil van werd was de avond na de opbouwdag. Toen alle medewerkers vertrokken waren en we 
alleen overbleven met ons team van bedrijvenrelaties konden we zien wat we echt gerealiseerd hadden. Dan pas drong 
het tot me door waar we zo hard naar toe hadden gewerkt. De Jobfair is een zalig evenement waar we met heel VTK 
samenwerken om ons van onze beste kant te laten aan de buitenwereld!

Meer dan 200 bedrijven

Meer dan 2500 inschrijvingen

Meer dan 200 flessen cava

Meer dan 6600 vierkante meter oppervlak

40 busritten enkele reis

8 maanden voorbereiding

8 meter hoge boom in de inkom Meer dan 100 medewerkers
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YERAYERA

Vervuilingsprobleem

We weten dat de uitstoot van 
broeikasgassen negatieve effecten 
heeft op het klimaat en bijgevolg op 
de medemens. In het verleden konden 
uitstoters van broeikasgassen onbeperkt 
uitstoten zonder consequenties te 
ervaren voor de schade die zij hiermee 
toebrachten aan het klimaat. Om een 
vervuilingsprobleem op een efficiënte 
manier op te lossen kan een overheid 
over het algemeen twee mogelijke 
oplossingsstrategieën hanteren: een 
eerste optie is een belasting invoeren 
op de uitstoot van de vervuiler die in het 
optimale geval gelijk is aan de schade 
die deze uitstoot zou veroorzaken. 
Zo laat je de vervuiler als het ware 
betalen voor zijn schade. Een tweede 
mogelijkheid is bedrijven een maximale 
hoeveelheid uitstoot opleggen. Je kan 
bedrijven onderling laten handelen 
in deze uitstoot waardoor er ook bij 
deze tweede keuze een prijs voor 
uitstoot komt. Door een combinatie 
van politieke en economische redenen 
is er gegaan voor die tweede optie 
voor het vervuilingsprobleem door 
broeikasgassen [1] [2]. 
Het EU ETS

De EU heeft een plafond bepaald op de 
gezamenlijke uitstoot van alle bedrijven 
in de meest CO2-intensieve sectoren 
in de EU. Aangezien de EU niet weet 
welke bedrijven het makkelijkst hun 
uitstoot aan broeikasgassen verlagen 
en welke landen dat tegen een lagere 
kost kunnen, hebben zij een markt 
voor uitstootrechten gecreëerd. Elk 
jaar moeten bedrijven emissierechten 
inleveren gelijk aan de hoeveelheid 

broeikasgassen die zij gedurende dat 
jaar hebben uitgestoten. Dit betekent 
dus dat, hoewel de totale hoeveelheid 
uitstoot van de EU beperkt is, de 
verdeling van deze uitstootrechten 
wordt bepaald door een vrije markt. 
Deze markt zorgt ervoor dat bedrijven 
die moeilijk kunnen decarboniseren 
deze emissierechten kunnen bijkopen, 
en bedrijven die makkelijk kunnen 
decarboniseren, hun CO2-uitstoot 
meer kunnen verminderen en dan 
emissierechten kunnen verkopen aan 
andere bedrijven. Dit geeft bedrijven 
dus een financiële stimulus om hun 
emissies te verlagen maar zorgt tegelijk 
dat dit gebeurt bij die bedrijven die 
dit het gemakkelijkste en efficiëntste 
kunnen. 
Dit plafond, dat we ook wel een 
“cap” noemen, vermindert jaarlijks 
om uiteindelijk rond 2040 een netto 
uitstoot van nul ton broeikasgassen 
te bekomen [3]. Hier zien we direct 
ook een reden waarom de EU heeft 
gekozen voor een kwantiteitsbeperking 
in plaats van een directe belasting: 
Namelijk dat “samen naar netto nul 
uitstoot” een mooie missie is waarvoor 
waarschijnlijk meer draagvlak te vinden 
is dan voor abstracte concepten zoals 
de economische schade van een ton 
CO2 [4]. Er zijn vier sectoren die 
onderhevig zijn aan dit ETS-systeem: 
namelijk de productie van elektriciteit, 
de zware industrie, de intra-Europese 
luchtvaart en sinds 2024 ook de 
maritieme transportsector [5]. 
Toekenning Emissierechten

Emissierechten werden van 2005 tot 
ongeveer 2013 voornamelijk gratis 
uitgedeeld door “grandfathering”: 
bedrijven die voor de start van het 
systeem veel CO2 uitstootten kregen 
veel uitstootrechten [6]. Ook kregen 
industrieën met een hogere CO2-
intensiteit meer uitstootrechten dan hun 
tegenhangers met minder uitstoot. Dit 

zou ervoor moeten zorgen dat dit soort 
belasting geen te groot nadeel geeft aan 
de bedrijven die vanaf nu onderhevig 
zijn aan deze maatregel. De manier 
van toekenning van deze rechten heeft 
zo goed als geen effect op de totale 
CO2-uitstoot of de efficiëntie van dit 
systeem. De rest van de certificaten 
werd dan geveild waarbij de opbrengst 
naar de nationale overheden ging. 
Sinds 2013 wordt een groter deel van 
de certificaten geveild in plaats van 
gratis toegekend. Dit, samen met de 
prijsstijging van deze certificaten is 
een belangrijke reden voor de enorme 
toename aan inkomsten van deze 
belasting. 
Het waterbedeffect

Een direct gevolg van de werking van 
dit systeem is dat er sprake is van het 
waterbedeffect. Dit houdt in dat als er 
een deel van de Europese markt meer 
moeite doet om hun CO2-uitstoot te 
verminderen, dat andere bedrijven 
meer gaan uitstoten. Je kan dit zien als 
water in een waterbed: als je het water 
op een plaats naar beneden duwt, zal 
het op andere plaatsen stijgen, maar 
het verdwijnt niet. Het beweegt zich 
gewoon naar een ander deel van het 
bed. Ter illustratie betekent dit dus als er 
meer mensen de trein nemen in plaats 
van het vliegtuig voor intra-Europees 
transport, dat dit geen reductie in de 
totale CO2-uitstoot van de Europese 
Unie tot gevolg heeft. De emissierechten 
die aangekocht zouden moeten 
worden door de vliegtuigmaatschappij, 
zullen nu dus gekocht worden door een 
andere vervuiler.   
De EU heeft om een surplus van 
emissierechten tegen te gaan in 
2018 een market stability reserve 
(MSR) en een invalidatieregel voor 
emissierechten ingevoerd [7] [8] [9] 
[10] Een gedetailleerde beschrijving 
van deze wetgeving zou ons te ver 
leiden, dus kort samengevat kan dit 

HET EU-ETS SYSTEEM
In een tijd waarin de gevolgen van de klimaatverandering steeds duidelijker worden, staat 
de wereld voor de uitdaging om de uitstoot van broeikasgassen drastisch te verminderen. 
Een cruciaal aspect van deze uitdaging is de reglementering die overheden aannemen 
om dit te verwezenlijken. Dit artikel beschrijft hoe de prijs voor CO2 op Europees niveau 
werkt, wat een emission trading system (ETS) is en wat dit allemaal betekent voor de 
toekomst. Tot slot wordt dit systeem kritisch bekeken en zullen er eventuele tekortkomingen 
geformuleerd worden. 
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dat emissiereducties in een land toch 
tot een emissiereductie van de hele 
EU leiden [11]. Als we opnieuw de 
analogie van het waterbed gebruiken, 
prikt de EU met deze reglementering 
een gaatje in het waterbed. Zodat als 
je op het bed drukt, dat het water zich 
niet gewoon verplaatst maar ontsnapt. 
Kritiek op het EU-ETS       

Een eerste punt van kritiek op het ETS-
systeem is dat dit een extra belasting 
zou zijn die de CO2-intensieve 
producten duurder maakt zonder het 
leven van de gemiddelde Europese 
burger beter te maken. Maar dit 
hoeft zeker niet het geval te zijn. De 
besteding van het geld dat verkregen 
is door de EU-ETS wordt overgelaten 
aan de lidstaten. In Zwitserland worden 
bijvoorbeeld de inkomsten van hun ETS 
terug uitgekeerd aan elke burger in de 
vorm van een eenmalige som geld. De 
meeste economen zijn het er wel over 
eens dat dit waarschijnlijk suboptimaal 
is [12], en dat dit geld best wordt 
gebruikt om het verstorende effect van 
belastingen zoals persoonsbelasting 
te verminderen door deze te verlagen. 
Ook kan een deel van de opbrengsten 
gebruikt worden om de meest 
kwetsbare laag van de bevolking te 
compenseren voor de prijsstijging die 
door het ETS zal worden veroorzaakt. 
Een tweede kritiek is dat het EU-
ETS suboptimaal is doordat het voor 
bepaalde industrieën wel geldt en 
voor bepaalde industrieën niet. Zo 
vallen het transport door auto’s en 
vrachtwagens en de CO2-uitstoot van 
huishoudelijke verwarming niet onder 

ETS. Hierdoor gaat de eigenschap 
van kostenoptimaliteit verloren: er 
gaat niet noodzakelijk meer bespaard 
worden op CO2 waar het goedkoopst 
is en dit maakt dus de CO2-reductie 
duurder dan nodig. ETS 2 verbetert 
dit probleem door een nieuw ETS te 
introduceren dat apart zal bestaan van 
het huidige EU-ETS voor deze sectoren. 
Echter, om het probleem volledig aan 
te verhelpen, zouden deze sectoren 
ook moeten worden opgenomen in 
het bestaande EU-ETS. Als je twee 
afzonderlijke systemen hebt, belast je 
de ene ton CO2 harder dan de andere, 
dit betekent dat er meer dan optimaal 
bespaard zal worden op de CO2 onder 
het systeem met de hoge CO2-prijs 
en minder dan optimaal bespaard zal 
worden onder het systeem met de lage 
CO2-prijs [13]. 
De laatste grote kritiek die op het EU-
ETS wordt gegeven, is dat dit zou leiden 
tot “carbon leakage”: dit betekent 
dat als een land of regio beslist om 
heel strikte klimaatregelgeving aan te 
nemen dat bedrijven wegtrekken uit 
deze regio om dan ergens anders hun 
goederen te produceren. Vervolgens 
kunnen ze deze goederen uit de 
regio met lakse regelgeving terug 
exporteren naar de regio met strikte 
regelgeving. Dit is duidelijk iets dat 
vermeden moet worden. In het verleden 
werd dit tegengegaan door de gratis 
allocatie van emissierechten, maar 
deze maartregel wordt uitgefaseerd. In 
de toekomst zal de EU dit gedeeltelijk 
tegengegaan door in 2026 een CBAM 
(carbon border adjustment mechanism) 

in te voeren [14] [15]. Dit betekent dat 
er voor landen die geen lid zijn van de 
EU en geen equivalente reglementering 
hebben, er een importbelasting zal 
worden ingevoerd die gelijk is aan de 
CO2-belasting, alsof het bedrijf wel in 
de EU aanwezig is. Dit zorgt er dus nu 
voor dat bedrijven buiten de EU ook 
CO2-belasting moeten betalen als ze 
willen exporteren naar de EU, en dus 
niet onder de prijs kunnen gaan van de 
bedrijven die gevestigd zijn in Europa. 
Verder kunnen de inkomsten hiervan 
gebruikt worden om de competitiviteit 
van Europese bedrijven te bevorderen 
of om andere verstorende belastingen 
te verminderen. 
Conclusie

Het Europese ETS is het eerste grote 
emissiehandelssysteem voor CO2 en is 
de kern van het Europese klimaatbeleid. 
Nooit eerder, en ook nadien is het 
nooit meer voorgekomen dat er op zo 
grote schaal én met zoveel ambitie 
is besloten om samen te werken 
tegen klimaatopwarming. Hoewel het 
systeem niet zonder tekortkomingen 
is gebleken en voortdurend evolueert, 
heeft het een centrale rol gespeeld in 
het streven naar emissiereductie binnen 
de EU. Het heeft dit op een grotendeels 
kostenoptimale manier gedaan en dient 
daarmee als voorbeeld voor de rest 
van de wereld. In conclusie kunnen we 
stellen dat het EU-ETS de belangrijkste 
klimaatwetgeving is in de EU en 
mogelijks een van de meest invloedrijke 
beslissingen is geweest in de wereld 
haar strijd tegen klimaatverandering. 
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Volgende week is het VTK’'s langverwachte Kiesweek! Dan  
organiseert de opkomende kiesploeg van VTK een week lang  
activiteiten voor zijn studenten om te tonen dat zij helemaal zijn 
klaargestoomd om een goede opvolger te worden van het huidige  
praesidium. Op het einde van deze Kiesweek kunnen jullie stemmen 
om zo jullie vertrouwen te bevestigen in deze nieuwe ploeg. In dit 
exclusieve interview met huidig en kandidaat- G5 kunnen jullie voor 
de eerste keer kennismaken met de nieuwe ploeg Nuffalo Jill!

Maak kennis Met kandidaat-G5 van 
kiesploeG nuffalo Jill!

Voor deze interviews met 
huidig en opkomend G5  
trokken we op een gezellige 
lentedag naar de Kruidtuin 
in Leuven. 

Praesides

Om te beginnen mogen jullie je 
even kort voorstellen aan de lezers.
T: Ik zal wel beginnen. Ik ben dus Tom. Ik zit 
momenteel in mijn 2de master werktuigkunde 
met optie manufacturing and management. Ik 
ben dit jaar praeses van VTK. Het is ook mijn 
laatste jaar, want ik studeer af dit jaar.

H: Ik ben Hugo. Ik zit in mijn 1e master 
werktuigkunde met optie aerospace. Dit jaar 
ben ik groepscoördinator onderwijs in het 
praesidium en volgend jaar word ik praeses.

T: Als je verkozen wordt. (Lacht)

H: (Lacht), Ja, je moet het maar parafraseren 
hoe je het zelf wilt.

T: Een beetje confidence kan nooit kwaad hé!

Volgend jaar zal er voor jullie 
beiden natuurlijk veel veranderen, 
want Tom, jij zal afstuderen en 
Hugo jij wordt normaal gezien 
praeses. Hoe zien jullie die 
veranderingen?
H: Het praeses zijn zal niet zoveel veranderen 
aan mijn studentenleven aangezien ik nu ook 

al heel geëngageerd ben binnen VTK. Een grote 
verandering zal wel zijn dat ik na vier jaar 
eindelijk op kot ga! Ik ben altijd thuis gebleven, 
want ik ben van Leuven zelf. Dus dat wordt 
een grote verandering voor mij, maar ook voor 
mijn gezin thuis. Ik heb er wel heel veel zin in 
en mama zelfs ook. Ze kijkt er al naar uit om 
me te helpen met mijn kot in te richten enzo!

T: Ik studeer dit jaar dus af, maar ik ga 
volgend jaar nog een jaar verder studeren in 
het buitenland. Het plan is om één semester 
in Frankrijk en één semester in Singapore 
te studeren. De ManaMa die ik zal volgen is 
managment. Daarna is het wel de bedoeling om 
te beginnen te werken.

Wat heeft jullie ooit geprikkeld om 
in het praesidium te gaan?
T: In mijn eerste jaar ben ik, samen met Julie, 
de huidige beheerder, bij Kanweek gegaan. Na 
de Kanweek is dan jammer genoeg corona 
uitgebroken. Door de lockdown was er toen

niets meer te doen en verveelden we ons 
te pletter. Met de goede herinneringen aan 
Kanweek zijn we dan het jaar erop mee in 
kiesploeg gestapt. Er was toen nog altijd 
niet zo veel te doen, maar omdat we in de 
werkgroep locatie zaten hebben we toch  
enkele leuke werkweekends meegemaakt (de 
weekends voor de kiesweek om de locatie in 
te kleden nvdr.). Omdat die werkweekends dan 
zo leuk waren hebben we toen besloten om 
toch in het praesidium te stappen om zo ook 
wat meer nieuwe mensen te leren kennen en 
nieuwe ervaringen op te doen.

H: Ik heb zelf nooit in Kanweek gezeten. 
Omdat ik dus zelf van Leuven ben, heb ik 
hier wel in verschillende jeugdorganisaties 
en de jeugdbeweging gezeten. Ik ben met 
verschillende vrienden van het middelbaar 
gestart aan de richting Burgerlijk Ingenieur 
en in ons eerste jaar zaten we jammer genoeg 
dus volledig in de covidperiode. We zijn dan 
met een groep vrienden naar de praesidium 
-infosessie geweest om eens te gaan kijken 
hoe dat juist allemaal in elkaar zat. Toen zijn 
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wij samen in kiesploeg gestapt en dat was 
een heel goede ervaring. Na corona hebben 
ze ook de werking van kiesploeg aangepast 
en groter gemaakt en dat was echt een leuke 
en intense ervaring en daarna ben ik gewoon 
blijven plakken. 

Was het altijd al jullie droom om 
praeses te worden?

T: Ik ben eerder in het praesidium gerold. 
Dat was zeker ook niet met de gedachte om 
praeses te worden. Na verloop van tijd leer je 
jezelf beter kennen en leer je waar je goed 
en minder goed in bent. Ik had het gevoel dat 
deze rol wel bij mij past. Ik heb dan gepraat 
met oud-praesides, Bram en Lars, en zij hebben 
mijn gevoel wel bevestigd en mijn interesse in 
het praesesschap ook verder aangewakkerd. Ik 
heb dan ook pas vrij laat beslist dat ik zou 
opkomen vorig jaar. 

H: Toen ik zelf in kiesploeg Don Lupo en 
Ragnaron zat, keek ik altijd wel op naar de G5, 
maar niet bepaald naar de praeses. Ik wilde 
daar zelf dan ook graag een deel van uit 
maken, maar welke functie ik dan zou willen 
invullen, dat lag nog volledig open. Toen ben ik 
gaan praten met de G5 van Don Lupe om een 
goed beeld te krijgen over wat het verschil 
juist inhoudt tussen het takenpaket van een 
praeses en vice-praeses.
In mijn functie als groepscoördinator onderwijs 
kwam ik dan ook enorm veel in contact met 
Tom en zo hebben wij ook veel kunnen praten. 
Zo ben ik er dan achter gekomen dat het 
takenpaket van een praeses veel dichter bij 

mij aanleunt dan dat van een vice.

Als praeses heb je vooral veel 
contact met de buitenwereld. Vind 
je het dan niet jammer dat je 
minder contact hebt met je eigen 
studenten?
T: Ergens vind ik dat zeker wel jammer, want 
wij zijn vooral veel achter de schermen bezig 
met bijvoorbeeld vertegenwoordiging bij de 
faculteit enzo. Dat is dus zeker een groot 
contrast met achter de toog staan in de fakbar, 
waar het contact met studenten niet groter 
kan zijn. Het was dus wel een grote overstap. 

Ik denk wel dat doordat ik al twee jaar achter 
de toog heb gestaan, dat veel studenten me al 
kenden en dat me dat wel aanspreekbaarder 
maakte voor de studenten. Het contact mis 
ik dus wel een beetje, maar het is ook wel 
gewoon een gezonde afwisseling na twee jaar 
achter de toog staan. 

“Er zijn zeker een 
aantal dingen waar ik 
met veel fierheid op kan 
terugkijken! Persoonlijk 
ben ik heel trots op 
het subsidiëren van de 
cursussen omdat ik dat 
project ook zelf mee op 
poten heb gezet.”

Op welke verwezenlijkingen van 
je praesidium ben je dit jaar het 
meeste trots?
T:  Er zijn zeker een aantal dingen waar ik met 
veel fierheid op kan terugkijken! Persoonlijk 
ben ik heel trots op het subsidiëren van de 
cursussen omdat ik dat project ook zelf mee op 
poten heb gezet. Stan en ik hebben ons daar dit 
jaar echt achter gezet. We hopen zeker en vast 
nog meer mensen hiermee te bereiken, maar 
voor het eerste jaar ben ik zeker al tevreden 
van de resultaten. 
Daarnaast ook op onze groot evenementen als 
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Project L en de Jobfair. Die zijn dit jaar toch 
net weer iets groter geworden. 
Meer algemeen ben ik vooral ook trots op de 
werking van het praesidium en de inzet van 
alle werkgroepen. Het is onze taak om ervoor 
te zorgen dat alles vlot verloopt binnen het 
praesidium en ik zeg altijd: “Hoe minder werk 
wij hebben als G5, hoe beter het praesidium 
draait”.

Hugo, hoe is het contact met de 
andere kandidaat G5-leden?
H: We zijn allemaal van hetzelfde jaar, dus dat 
helpt al. Lisa heb ik als eerste leren kennen. We 
kennen elkaar al sinds het tweede jaar en dat 
klikte direct heel goed. Robbe en Charlotte heb 
ik leren kennen in praesidium zelf sinds twee 
jaar. Ian is er pas dit jaar bij gekomen, maar 
omdat we samen in Onderwijs zitten, kennen 
we elkaar natuurlijk supergoed. Dat contact zit 
ook heel goed. Ik kan wel met trots zeggen dat 
het alle vier heel goede vrienden zijn en daar 
ben ik wel blij mee. 

Waarom moeten de studenten 
stemmen op jullie?
H: We moeten een bepaalde kiesdrempel halen 

om de studenten te mogen vertegenwoordigen 
bij de faculteit, Stura en LOKO. Daarnaast is het 
ook persoonlijk een extra boost om te kunnen 
zien dat de studenten ook daadwerkelijk 
achter ons staan en ons steunen en dat ze het 
vertrouwen tonen dat ze geloven dat wij een 
goed praesidium zullen zijn. 

Wat zijn de grootste uitdagingen 
van het praesesschap?
T: Jij bent degene waar naar wordt gekeken 
voor aansturing, ook vanuit de G5 en zeker in 
het begin wanneer iedereen nog aan het zoeken 
is. Op den duur weet iedereen wat ze moeten 
doen en hoe het werkt en gaat dat weg. In die 
situatie is het heel belangrijk om duidelijke 
aansturing te geven en verantwoordelijkheden 
uit te delen. 
Verder is het ook belangrijk om iedereen 
betrokken te houden. Dit jaar bestaat het 
praesidium uit een groep van 86 leden en 
allemaal vrijwilligers. Je moet ze allemaal 
proberen aan boord te houden en niet te 
verliezen.

“ Onthoud wel goed om 
soms tot rust te komen en 
te beseffen wat je allemaal 
doet en voor elkaar hebt 
gekregen. “

Tom, heb je nog een laatste goede 
raad voor Hugo?
T: Kiesploeg is zo daar en ook snel terug 
voorbij. Dan staat de zomer voor de deur 
waarin je duizend-en-een dingen moet regelen. 
In het jaar is dit juist hetzelfde. Het is zo 
weer week 12 of 13. Het is allemaal ook heel 
hectisch, zeker in het begin. Onthoud wel goed 
om soms tot rust te komen en te beseffen wat 
je allemaal doet en voor elkaar hebt gekregen. 
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Vice - Praesides

Ook jullie mogen je even 
voorstellen.
L: Ik ben Lisa en ik studeer energie. Ik hoop 
volgend jaar af te studeren, maar voorlopig 
lijkt dat nogal moeilijk door mijn engagement 
binnen de fakbar en kiesploeg. Dit jaar ben ik 
groepscoördinator fakbar en samen met mijn 
super steady team amuseer ik me rot. Ik heb 
ook een fitnessabonnement, maar daar geraak 
ik jammer genoeg bijna nooit de laatste tijd. 

R: Ik ben Robin en ik ben de vice-praeses 
van VTK. Ik zit hier hopelijk naast mijn 
opvolgster. Ik studeer computerwetenschappen 
en momenteel neem ik al mijn vakken op 
behalve mijn thesis. Die zal ik volgend jaar 
schrijven in combinatie met een ManaMa 
management. Naast het praesidium probeer ik 
zo veel mogelijk te sporten; lopen, fitnessen en 
tennissen. 

“Ik wilde echt tijd 
maken om van VTK te 
kunnen genieten en van 
die spontane sociale 
momentjes te kunnen 
hebben. “

Waarom heb je je thesis uitgesteld 
Robin?
R: Ik merkte dat het met de kiesweek heel 
erg druk werd. Toen heb ik in augustus de 
keuze gemaakt dat ik veel tijd in VTK wilde 
steken en dan merkte ik dat als ik dat wilde 
combineren met een voltijdse studie, dat er 
dan nog weinig tijd zou overschieten om er 
echt van te kunnen genieten. Ik wilde echt 
tijd maken om van VTK te kunnen genieten en 
van die spontane sociale momentjes te kunnen 
hebben. 

Wat zijn de grootste 
verantwoordelijkheden van een 
vice-praeses?
R: Het takenpakket van een vice-praeses is 
heel erg afgescheiden van dat van een praeses. 
De taken zijn heel complementair. De praeses 
draagt namelijk vooral de naam van VTK naar 
de buitenwereld terwijl de vice heel veel bezig 
is met de interne werking. De belangrijkste 
taak van een vice is ervoor zorgen dat intern 
alles vlot loopt. Dit gaat van het oplossen van 
conflicten tot het organiseren van teambuildings, 
maar ook het ondersteunen van de jaargroepen 
en de werkgroepen. De vice kookt ook voor 
de shifters en de vice ondersteunt ook het 
medewerkerssysteem en de beloningen die 
daarmee gepaard gaan. Als laatste ben je ook 
gewoon deel van G5 en samen met die vijf 
mensen vorm je het hart van VTK. 

Waarom zijn/komen jullie op als 
Vice en niet als praeses?
L: Wat mij het meeste aanspreekt is het 
menselijke aspect en het contact met de 
interne werking van het praesidium. Het lijkt 
me ook heel leuk om het aanspreekpunt te zijn 
binnen het praesidium.

R: Wat Lisa zegt is zeker waar, het is enorm 
leuk om het aanspreekpunt te zijn voor 
praesidiumleden en werkgroepen en ik geloof 
ook zeker dat Lisa echt de juiste persoon 
hiervoor is. Het is heel interessant om te zien 
dat je als vice instaat voor de verbinding van 
uw kring. Het praesidium is geen bedrijf, de 
studenten die zich hiervoor engageren doen dit 
vrijwillig en wij willen dan ook dat zij daar 
zoveel mogelijk plezier uit kunnen halen.

Je zegt dat je de verbinding 
bent van alle jaarwerkingen en 
werkgroepen, maar hoe hou je dan 
iedereen gelukkig?
R: Dat vereist people management. In het begin 
van het jaar deel je de spelregels mee en 
probeer je ervoor te zorgen dat alle neuzen 
in dezelfde richting wijzen. Het is belangrijk 
dat iedereen dezelfde visie over VTK deelt 
en dezelfde normen en waarden hanteert. Als 
dat vanaf het begin juist zit dan kan je deze 
groepen vrijheid geven en werkt alles vlot. 
Een transparante samenwerking is de sleutel 
tot succes.
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Lisa, jij gaat volgend jaar nauw 
samenwerken met Hugo. Kennen 
jullie elkaar goed?
L: Ja, wij hebben elkaar leren kennen door 
gemeenschappelijke vrienden en tijdens 
groepswerken. In het derde jaar hebben wij 
samen een project gedaan en dat was echt heel 
goed gelukt. We waren op dat moment allebei 
heel druk met VTK en kort voor de deadline 
hebben wij drie dagen non-stop gewerkt 
met een supergoed eindresultaat. Zo wist ik 
dat wij goed konden samenwerken. We gaan 
ook geregeld samen op café, want we delen 
dezelfde passie voor bier. 

Als vice moeten jullie natuurlijk 
koken voor de shifters. Lisa, kan 
jij wat koken?
L: Ik kook twee keer per week dus ik zou het 
normaal gezien wel moeten kunnen. Ik ben ook 
al mee geweest als kookploeg bij de chiro dus 
ik weet wel wat het is om voor een grote 
groep te koken. Nu nog hopen dat het ook 
lekker is!
R: Lisa kan echt lekkere wok maken, ik spreek 
uit ervaring!

Wat is zo jullie signature dish?
R: spaghettisaus van de mama!

L: Ik ga gaan voor een chili con carne of iets 
niet te complex.

Lisa, je hebt nu twee jaar in onze 
geliefde fakbar gestaan. Ga je dat 
niet missen?
L: Ja, tuurlijk! Ik heb gelukkig al vastgelegd dat 
ik soms nog wel de fak zal mogen openhouden, 
want ik weet zeker dat ik het enorm hard 
zal missen. Het is echt een passie. Je ziet nu 
aan Tom dat die ook vaak komt neventappen, 
gewoon omdat die dat echt mist. 

“Ik heb gelukkig al 
vastgelegd dat ik soms 
nog wel de fak zal mogen 
openhouden, want ik weet 
zeker dat ik het enorm 
hard zal missen. Het is 
echt een passie. “

Robin, jouw VTK-verhaal stopt 
binnenkort. Heb je al plannen om 
die leegte op te vullen volgend 
jaar? 
R: Ik kan er nog niet veel over vertellen, maar 
ik heb wel leuke plannen voor volgend jaar. 
Ze zijn voornamelijk gebaseerd op mijn passie 
voor sport. 

Heb je nog een goede raad voor 
Lisa ?

R: Als ik naar Lisa kijk zie ik de passie voor 
VTK en heel veel enthousiasme. Het is ook 
iemand waar je enorm vlot mee kan praten. 
Een goede raad: “De vuren op Blok 6 trekken 
echt op niets, dus begin er op tijd aan!”
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Fincancieel beheerder

We zitten hier met een heel bende. 
We zullen beginnen met een korte 
intoductie.
R: Ik ben Robbe. Ik zit momenteel in mijn eerste 
master computerwetenschappen. Binnen het 
praesidium ben ik momenteel groepscoördinator 
van IT. Ik speel al sinds jongs af basketbal en 
nu nog steeds. Volgende jaar word ik beheerder, 
als ik verkozen word.

C: Mijn naam is Charlotte en ik ben momenteel 
groco cursusdienst. Mijn hobby is gaan 
tennissen. Ik hoop verkozen te worden als 
financieel beheerder. Ik zit momenteel in mijn 
eerste master biomedische technologie.

J: Ik ben Julie, ik zit in mijn tweede master 
werktuigkunde. Momenteel ben ik een van 
de financiële beheerders. Daarnaast zijn mijn 
hobby’s piano spelen, maar ook beiaard en als 
ik nog een beetje tijd vind ook circus. Volgend 
jaar ga ik nog een ManaMa management doen.

S: Ik ben Simon. Ik zit ook in mijn tweede 
master werktuigkunde en ben de tweede 
financieel beheerder dit jaar. Ik heb vroeger 
altijd voetbal gespeeld, maar nu wel niet meer. 
Volgend jaar ben ik hopelijk aan het werken.

Met VTK organiseren we tal van 
evenementen, grote en kleine. 
Die moeten natuurlijk financieel 
ondersteund worden. Kunnen jullie 
aan de studenten uitleggen hoe 
dat in zijn werk gaat?
S: Ze hebben dat vorig jaar ook aan ons 
gevraagd en toen moesten de opkomende 
beheerders deze vraag beantwoorden. 

C: Als beheer moeten we ervoor zorgen dat 
we de juiste verzekeringen afsluiten. Daarnaast 
ook het financiële plaatje in het oog houden en 
zorgen dat dat klopt. 

R: We moeten ons dan ook bezighouden met 
facturen juist inboeken en op tijd betalen zodat 
de boekhouding klopt op het einde van het jaar.

Simon en Julie knikken

Als burgerlijk ingenieur zitten 
we al zo vaak met onze neus in 
de cijfers. Waarom willen jullie 
dan in jullie vrije tijd nog meer 
rekenen?
J: Ik heb hier vorig jaar voor gekozen omdat 
financiën iets was waar ik nog niet veel van 
wist en het meeste van kon bijleren. Het leek 
me interessant om te kunnen zien hoe een 
klein bedrijf van binnenuit werkt. Dit is dan 
ook een gigantische leerschool geweest. Zo heb 
ik ook al kunnen verkennen of management 
iets voor mij is en dat heeft bevestigt dat een 
ManaMa in managment wel degelijk de juiste 
keuze is.

C: Ik heb altijd getwijfeld tussen burgerlijk 
ingenieur of handelsingenieur. Ik ben 
uiteindelijk dan toch voor burgerlijk gegaan. 
Maar de economisch kant is me toch altijd 
blijven aanspreken. Ik heb zeker al nagedacht 
om na mijn studies nog iets bij te studeren in 
het financiële werkveld. Dit is nu een kans om 
alles al eens te verkennen. 

Beheer bestaat uit twee personen. 
De rest van G5 uit slechts één. Is 
beheer dan zoveel meer werk?
J: Beheer is vooral een heel uitgebreid pakket 
aan taken. Zo moet je bestellingen doen, facturen 
inboeken, kassa’s maken, zorgen voor de juiste 
verzekeringen ...  Een andere reden is dat we 
met heel belangrijke dingen bezig zijn en dan 
is een extra controle wel gewenst. Die controle 
of soms gewoon een second opinion vinden we 
dan bij elkaar. Dat is heel fijn.

Simon knikt instemmend

Veel mensen weten dit 
waarschijnlijk niet, maar in juli, 
bij de overdracht, stopt het werk 
nog niet voor jullie. Wanneer dan 
wel?
S: Nee, inderdaad. We moeten er voor zorgen 
dat de boekhouding in orde is tegen het einde 
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van het boekjaar. Eens zien hoeveel alles heeft 
opgebracht of juist niet. Daarnaast ook alle 
kleine zaakjes afronden zoals bijvoorbeeld 
leeggoed binnenbrengen. We hebben hiervoor 
tot het einde van 2024.

Robbe en Charlotte, dit 
klinkt allemaal als een grote 
verantwoordelijkheid. Hebben 
jullie niet te veel stress?
R: Ik heb er zeker veel goesting, maar toch 
ook een gezonde hoeveelheid stress. Als lid 
van G5 ben je toch de eindverantwoordelijke 
van het praesidium en dat is een grote 
verantwoordelijkheid.

C: Hetzelfde: heel veel gezonde stress, maar 
ook zin in!

Kijken jullie ernaar uit om samen 
te werken volgend jaar?
R: Zeker wel. We kennen elkaar al sinds het 
eerste jaar, dus ik kijk er wel naar uit.

C: Ik ben heel blij om met Robbe samen te 
werken. Dat klikt heel goed.

VTK organiseert verschillende 
activiteiten doorheen het 
academiejaar. Al deze activiteiten 
moeten langs jullie passeren. 
Welke activiteit is jullie favoriet?
J: Ik heb natuurlijk mijn acti-verleden en ga er 
dan een van onze grote evenementen tegenaan 
gooien: het galabal. Het is op zichzelf al een 
heel fijn evenement, maar wat ik net zo leuk of 
misschien zelfs nog leuker vind, is de opbouw 
en afbraak. Dat schept zo een teamgevoel met 
acti en het hele praesidium. Alle inspanningen 
van zo een groot evenement te organiseren 
geeft je echt iets om trots op te zijn.

S: Als ik puur kijk naar dit jaar, dan is dat 
toch wel de Comedy Night.  We hebben daar 
zoveel bereik bij onze studenten mee gehaald 
en het was zo snel uitverkocht! Gewoon al het 
feit dat we Alex Agnew hebben kunnen boeken 
is fantastisch. Het was een megashow, waar ik 
zelf heel tevreden over was.

C: Ik heb even getwijfeld, maar ik ga toch 
voor de eerste week CuDi (cursusdienst). 
Het is ieder jaar supergezellig. Je leert weer 
nieuwe shifters kennen, die zich mee engageren 
voor VTK. Het is echt een sociale bezigheid. 
Daarnaast zijn alle studenten nog heel gelukkig 
en blij terug te zijn, voordat de lessen weer 
volledig beginnen.

R: Ik ga echt graag naar een goede cantus 
zonder te veel chaos. Ik doe dat niet voor het 
drinken, maar vooral om echt het cantussen. 
Een cantus waar goed gezongen wordt en met 
een mooi derde deel is echt top voor mij.

Hebben jullie nog tips voor jullie 
opvolgers?
J: Wat een van de belangrijkste tips is en we 
hebben die zelf vorig jaar ook gekregen is: 
“geniet ervan”. Je hebt echt geen stress nodig. 
Fouten maken mag en gaat zeker ook gebeuren, 
maar blijf er niet mee zitten en vraag om hulp. 
Jullie hebben altijd elkaar, oud-beheerders, G5 ... 

S: Je hebt niet altijd de keuze wanneer je 
je werk doet, want sommige dingen moeten 
gebeuren. Streef u niet dood op die deadlines. 
Het kan zijn dat je soms eens een dag te 
laat bent. Probeer gewoon je werk goed bij te 
houden en mee te zijn met wat je doet en dan 
komt dat helemaal goed.
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SECRETARIS

Vertel eens wat over jullie zelf om 
te beginnen?
I: Hallo, ik ben Ian Mertens en kandidaat 
secretaris. Ik zit in mijn eerste master 
werktuigkunde. Mijn vrije tijd gaat vooral naar 
VTK waar ik in onderwijs zit. Ik hou me daar 
wel goed mee bezig.

S: Ik ben Stan Cardinaels. Ik zit in mijn 2de 
master WIT en ben huidig secretaris van VTK. 
Daarnaast drum ik ook een beetje, wel niet in 
Blok 6. Ik kijk ook altijd graag naar de koers 
of voetbal.

Secretaris is een zeer algemeen 
begrip. Kunnen jullie dat wat meer 
duiden in de context van VTK?
S: Je hebt de standaard secretariaattaken 
zoals verslag nemen van vergaderingen en 
bureaumateriaal voorzien voor een goede 
werking van het praesidium. Daarnaast regel 
ik ook al het textiel dat je ziet rondlopen op 
campus: van praesidiumtextiel tot ledentruien, 
maar ook het textiel van de verschillende 
richtingen. Ten slotte gaat ook een groot deel 
van onze tijd naar de alumniwerking.

Wat vind je het leukste deel van je 
takenpakket?
S: Het leukste vind ik de afwisseling. Het ene 
moment drink je nog eens een pintje in het 
ElixIr met een oude zak, dan weer wat spullen 
bestellen. Je hebt ook veel vrijheid.

“Ik ben blij dat ik er 
alsnog voor gegaan ben!”

Ian, jij bent als allerlaatste 
bijgevoegd bij opkomend G5. 
Vanwaar de vertraging?
I: Dit jaar is mijn eerste in het praesidium. 
Toen de rest hun keuzes maakte om bij G5 te 
komen, zat ik dus nog maar een halve maand 
in het praesidium. Op dat moment had ik nog 
veel te weinig ervaring om zo een belangrijke 
keuze te maken. Uiteindelijk zochten Hugo, Lisa, 
Charlotte en Robbe dus nog iemand. Ik ben 
dan het takenpakket eens goed gaan bekijken. 
Dat beviel me wel. Als ik een jaar langer zou 
studeren, zou ik het volgend jaar ook gedaan 
hebben. Ik ben blij dat ik er alsnog voor 
gegaan ben!

Kijk je ernaar uit om op blok 6 op 
kot te gaan?
I: Ik kijk er zeker wel naar uit. Ik ben heel 
close geworden met Hugo dit jaar door samen 

in onderwijs te zitten. Robbe en Charlotte 
kende ik al door gemeenschappelijke vrienden. 
Lisa heb ik dit jaar leren kennen in praesidium 
en daarmee heb ik ook een goed contact. Ik 
vind het een goede combinatie van de vijf en 
ik kijk er naar uit.

Welke activiteiten doe je met de 
alumni?
S: Er zijn ieder jaar de standaard evenementen 
zoals cantussen en fakfeestjes. Daarnaast zijn 
er ook afterworkparty’s in Theokot een aantal 
keer per jaar. Je hebt voor de rest ook veel 
vrijheid en kijkt naar wat de alumni zelf 
een beetje willen. Zo gaan we binnenkort 
bijvoorbeeld een initiatie golven doen samen.

Stan, jij studeert volgend jaar 
af. Zullen we jou dan zien op de 
alumni-activiteiten?
S: Ik denk het wel. Ik heb hier nu al vijf 
jaar gezeten en me altijd goed geamuseerd.  Ik 
ben ook zeker van plan om in de buurt van 
Leuven te blijven hangen. Het is ook altijd fijn 
om mensen terug te zien. Ik zie dat dus wel 
gebeuren. 

Ben je van plan om de werking 
aan te passen of verder bouwen op 
hoe het nu gaat?
I: Zoals Stan al heeft gezegd: je hebt veel 
vrijheid. Er zijn een aantal zaken die vrij 

vast staan en die behoud ik ook zeker, zoals 
de cantussen. Volgend jaar komen er ook 
weer nieuwe alumni bij. Dus die hebben ook 
een andere input. Grosso modo gaat het wel 
hetzelfde blijven als nu. 

Heb je enig idee waar de meeste 
burgies en archies zo al terecht 
komen na hun studies?
S: Over de hele studentenpopulatie heb ik geen 
zicht. Er is maar een beperkt deel van de 
studenten die naar onze activiteiten komen. 
De meeste zijn wel aan het werken. Sommige 
doen nog een PhD of een ManaMa, maar zij 
zijn zeker ook welkom. Zelfs gewone studenten 
mogen ook altijd eens langskomen om met oude 
zakken te komen praten, cantussen of shiften. 

I: Dat is inderdaad heel gezellig!

“Als secretaris kan ik 
weer de taak als richting- 
v e r t e g e n w o o r d i g e r 
oppakken. Dat was nu 
iets minder. Ik luisterde 
naar iedereen en nam 
het mee, maar mijn eigen 
inspraak op het bureau 
bijvoorbeeld was minder.’’
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Er zijn toch wel wat verschillen 
tussen Secretaris en onderwijs. Ga 
je het niet missen?
I: Als secretaris kan ik weer de taak als 
richtingvertegenwoordiger oppakken. Dat was 
nu iets minder. Ik luisterde naar iedereen en 
nam het mee, maar mijn eigen inspraak op het 
bureau bijvoorbeeld was minder. Ik kan ook nog 
altijd eens meegaan naar een faculteitsraad. 
Onderwijs ga ik zeker niet los laten en het 
missen zal dan wel meevallen. Het is ook een 
mooie stap richting afstuderen.

Wat gaat volgend jaar brengen?
I: Ik ga volgend jaar mijn thesis opnemen. Ik 
denk dat de combinatie wel haalbaar is. Ik ga 
ook niet de volle 60 studiepunten opnemen, 
zodat het iets lichter is. Ik wil voor allebei de 
tijd maken om het goed te doen.
S: Ik ben momenteel nog op zoek naar werk. Ik 
ben nog een beetje zoekende wat ik precies wil 
doen, hopelijk weet ik het tegen de kiesweek. 
Het studeren is voor mij wel goed geweest na 
5 jaar. De eerste jaren ga ik waarschijnlijk wel 
in de buurt van Leuven blijven.

Stan, heb je nog een goede tip 
voor Ian als secretaris?
S: Doe het allemaal op uw manier en trek u 
er niks van aan wat de oude zakken zeggen. 
Zij kunnen soms commetaar hebben, maar laat 
dat van u afglijden. Hou ook goed contact met 
de rest van G5. Jullie zitten samen op kot. 
Er komen soms discussies, maar maak je daar 
zeker niet te druk in. Dan komt dat zeker goed.
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Dating

Existenz is de werkgroep van de eerste masterstudenten burgerlijk 
ingenieur-architectuur. Wij voorzien doorheen het jaar een hele reeks aan 
activiteiten, variërend van heel ontspannende activiteiten tot leerrijke 
activiteiten. Bij al onze activiteiten zijn niet alleen archies welkom, maar alle  
studenten die geïnteresseerd zijn om het Arenbergkasteel te ontdekken, of  
gezellig een pintje willen komen drinken op een Existenzcafé. In het tweede  
semester hebben we twee spetterende activiteiten neergezet waar we hier kort even 
op willen terugblikken. 

EXISTENZ; EEN TERUGBLIK OP HET TWEEDE SEMESTER

STUDENTENLEZING II

Het tweede semester was er voor Existenz één vol architectuur. Naast de Existenzweek, waar 
jullie ongetwijfeld allemaal gepasseerd zijn, organiseerden we ook de eerste editie van het 
Existenz - symposium. Een avond waarin we de 3 Vlaamse universiteiten samenbrachten waar de 
opleiding burgerlijk ingenieur-architect onderwezen wordt. Zo konden de studenten van de KUL, 
UGent en VUB van elkaar leren hoe het er in de andere universiteiten aan toe gaat.  Verschillende 
studentenlezingen en een tentoonstelling van studentenwerk verkenden het potentieel van 
herbestemming in architectuur als manier om om te gaan met onze steeds transformerende steden.

We konden geen betere plaats kiezen dan Hal 5 in Kessel-Lo om dit onderwerp in de kijker te 
zetten. Michiel Van Balen, oprichter van Miss Miyagi, kwam daarbij ook vertellen over zijn verleden 
als Existenzer en hoe hij uiteindelijk ook Hal 5 heeft kunnen herbestemmen met zijn kantoor. De 
cirkel was dus rond! Als kers op de taart kondigden we ook de locatie van onze Existenzweek aan. 
Hieronder kan je een kleine fotoreportage terugvinden van deze leerrijke avond.
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EXISTENZWEEK

Het hoogtepunt van het Existenzjaar is uiteraard de enige echte Existenzweek. Daarbij doen 
we een verlaten en tot nu toe ontoegankelijke locatie in Leuven heropleven. We organiseren er 
activiteiten en workshops, gaande van de gekende betonworkshop, over een tweedehandsmarkt, 
tot een heuse muziekavond. Maar we creëren ook een scenografie en dopen de bestaande kamers 
om tot sfeervolle ruimtes waar je kan verdwalen en onder de indruk kan zijn van de imposante 
installaties.

Dit jaar was ons oog gevallen op een pareltje tegenover de Kruidtuin, het Anatomisch Theater en 
de voormalige leslokalen van de St.-Agnes. Het Anatomisch Theater heeft een geschiedenis als aula 
waar Vesalius dissecties uitvoerde voor zijn studenten. Later heeft het ook nog als kerk gediend, 
maar ondertussen staat het leeg en is het in het beheer van de KU Leuven. Aangezien het theater 
zo’n prachtige en imposante ruimte is, vonden we het de moeite om dit jaar de Existenzweek in te 
zetten om de leegstand binnen het patrimonium van de KU Leuven aan te klagen. Dit leidde tot 
een fantastische editie van de Existenzweek. We zijn enorm vereerd jullie daar allemaal te mogen 
ontvangen hebben. Geniet daarom van onze fotoreportage!
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TIPS

OnE fOr fUn, OnE fOr HYdraTiOn, OnE fOr EnErgY

Kan je niet kiezen welke shot je best neemt? Geen probleem, we hebben the 
best of both worlds gecombineerd. Gooi verse gember, kurkuma en limoen in 
de blender voor een zelfgemaakte gember-kurkumashot! Je kan deze een week 
bewaren in de koelkast en elke dag goed beginnen met een shot vitamines.

Deze energieshot zet letterlijk 
je mond in vuur en vlam, maar 
dan op een goede manier. Als je 
vaak suf wakker wordt, is deze 
shot perfect voor jou. Verder zou 
het ook je weerstand verhogen, 
ideaal om niet ziek te worden 
tijdens de blok!

Deze energieshot zou je hersenen 
gezond houden en verschillende 
hersenfuncties verbeteren.
Of dit effectief waar is, kan ik jullie 
jammer genoeg niet vertellen. 
Maar  baat het niet, dan schaadt 
het niet. Deze shot kan je makkelijk 
thuis maken of kopen in de winkel.
 

SHOTJESSSSS

Espresso

Als je op zoek bent naar een 
snelle oppepper om je door die 
eindeloze cursussen heen te 
helpen, dan is de espresso jouw 
go-to. Deze kleine shot koffie 
maakt je in enkele seconden 
terug helemaal wakker. Pas wel 
wat op voor de espresso-rush, 
want dan zal lang achter je 
bureau zitten, zeker niet lukken. 

Kurkuma Gember

Jammer genoeg  zijn  de  examens  niet  meer  zo  ver  en  wordt  het  wel  eens  
tijd  om  je boeken  open  te  doen. Bij het studeren is het dan ook heel belangrijk 
om genoeg te drinken. Ontdek hier de verschillende opties!

De combinatie van appel, kiwi en komkommer geeft een goede powerboost. Ook al 
is dit een van de beste katerdrankjes,  het doet ook wonderen bij het studeren. Op het 
eerste zicht, was ik geen fan. Laten we eerlijk zijn, niemand staat te springen
om een komkommersapje te drinken... Maar schijn bedriegt, het is echt verrassend 
lekker!

(Groene) sapjes

Dit is de perfecte keuze voor een warme zomerdag! Deze koffie is een combinatie 
van verfrissing en de perfecte hoeveelheid caffeïne om de dag mee te starten. 
Dit kan je thuis heel gemakkelijk zelf maken. Je maakt je usual koffie en gooit er 
wat ijsblokjes bij. Als je je koffie niet zo waterig wilt, kan je ook je koffie invriezen 
en zo koffie ijsblokjes maken. Een echte aanrader! Pimp je drankje met een 
alternatieve melk zoals amandel- of chocomelk of gooi er wat karamel of vanille 
bij!

ICED coffee 



 27

Met zijn levendige groene kleur en zijn aardse smaak is dit niet zomaar 
een drankje. Het is een Japans groene theepoeder gemaakt van 
fijngepoederde gedroogde theebladeren. Matcha bevat meer cafeïne 
dan gewone groene thee, maar je krijgt er niet zo’n bruisende kick 
van als koffie. De caffeïne-intake wordt ook gespreid over een langere 
periode. Het geeft een energiek en gefocust gevoel, de perfect keuze 
als je het even niet meer ziet zitten.  Alhoewel sommige mensen 
vinden dat Matcha naar gras smaakt, inclusief mezelf, is het volgens 
verschillende vrienden zeker het proberen waard. Je kan Matcha op 
verschillende manier bereiden, van een matcha latte tot matcha ice 
cream. Misschien geef ik het deze blok nog wel eens een kans!

Dit is de combinatie van een cafeïne-boost en een feestje in één glas. Hoewel een 
overvloed, kan leiden tot inefficient studiegedrag, (Sorry not sorry?) is dit zeker een 
aanrader. In de HEMA verkopen ze deze cocktail, ik bedoel koffie, ook in een flesje. 

En zo worden zelfs de moeilijkste oefeningen van SDM een feestje! 

Voor degenen die op zoek zijn naar een zachter drankje is de cappuccino de ultieme keuze. De combinatie van 
melk(schuim) en koffie (warm of koud) is de ideal studybreak. Het grootste nadeel is dat je een melkopschuimer 
nodig hebt of een fancy koffie machine. Natuurlijk is er voor alles een oplossing! 

Een goed alternatief is de Dalgona-koffie, die je misschien wel herkent van TikTok. Hieronder vind je het recept! 

twee lepels koffie twee lepels suiker

kokend 
water 

toevoegen

goed 
opkloppen

Matcha

Espresso Martini

Cappuccino
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Pasen

PAAS-KNUTSEL-KWIS 

Heb jij ook zoveel zin om een super cool paasknutselwerkje te maken maar kan 
je je eigen knutsel talent niet zo goed inschatten? Doe dan onze Paas-Knutsel-
Kwis! Ben jij een echte messias en geboren paasknutselaar, of heb je toch een 
hoog ketter gehalte, en laat je het paasknutselen dus beter over aan anderen...

Wat vieren we met Pasen?

Jouw vertrouwen in complottheorieën 
is groter dan je vertrouwen in 
het paasverhaal. Je bent een ware 
ketter en daar ben je trots op. De 
kans dat je de nodige toewijding 
gaat hebben om een ingewikkeld 
paasknutselwerk tot een goed 
einde te brengen is klein. Begeef 
je naar het beginneling 
paasknutselwerk jij ketter!

Welke paasfeestdag bestaat niet?

Door wie werd Jezus ter dood veroordeeld?

Waarom eten we paaseieren met Pasen?

Wat doet de paus met Pasen?

Wanneer valt Pasen?

Jij bent de gemiddelde, ‘je hebt je 
communie gedaan omdat iedereen 
het deed’ burgie! Dat Pasen meestal 
op een zondag valt heb je geleerd op 
de catechese maar voor de rest kan 
het je allemaal gestolen worden. Je 
kennis over Pasen is gemiddeld dus 
ons vertrouwen in je knutselskills is 
ook gemiddeld. Begeef je naar het 
gemiddelde paasknutselwerkje!

Jij had net zo goed Jezus zelf kunnen 
zijn! Je kent het paasverhaal als je 
eigen broekzak en je vertelt het 
ongetwijfeld ook met veel passie door 
aan je naasten alsof je de messias 
zelf bent. Wij hebben er alle 
vertrouwen in dat jouw 
paasknutselskills bovennatuurlijk zullen 
zijn. Waag je dus aan het 
paasknutselwerkje voor experts!

Gemiddelde Burgie! Ware ketter!Jij bent Jezus zelve!

DIY
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Pasen

PAAS-KNUTSEL-KWIS 

Heb jij ook zoveel zin om een super cool paasknutselwerkje te maken maar kan 
je je eigen knutsel talent niet zo goed inschatten? Doe dan onze Paas-Knutsel-
Kwis! Ben jij een echte messias en geboren paasknutselaar, of heb je toch een 
hoog ketter gehalte, en laat je het paasknutselen dus beter over aan anderen...

Wat vieren we met Pasen?

Jouw vertrouwen in complottheorieën 
is groter dan je vertrouwen in 
het paasverhaal. Je bent een ware 
ketter en daar ben je trots op. De 
kans dat je de nodige toewijding 
gaat hebben om een ingewikkeld 
paasknutselwerk tot een goed 
einde te brengen is klein. Begeef 
je naar het beginneling 
paasknutselwerk jij ketter!

Welke paasfeestdag bestaat niet?

Door wie werd Jezus ter dood veroordeeld?

Waarom eten we paaseieren met Pasen?

Wat doet de paus met Pasen?

Wanneer valt Pasen?

Jij bent de gemiddelde, ‘je hebt je 
communie gedaan omdat iedereen 
het deed’ burgie! Dat Pasen meestal 
op een zondag valt heb je geleerd op 
de catechese maar voor de rest kan 
het je allemaal gestolen worden. Je 
kennis over Pasen is gemiddeld dus 
ons vertrouwen in je knutselskills is 
ook gemiddeld. Begeef je naar het 
gemiddelde paasknutselwerkje!

Jij had net zo goed Jezus zelf kunnen 
zijn! Je kent het paasverhaal als je 
eigen broekzak en je vertelt het 
ongetwijfeld ook met veel passie door 
aan je naasten alsof je de messias 
zelf bent. Wij hebben er alle 
vertrouwen in dat jouw 
paasknutselskills bovennatuurlijk zullen 
zijn. Waag je dus aan het 
paasknutselwerkje voor experts!

Gemiddelde Burgie! Ware ketter!Jij bent Jezus zelve!

Zoals de quiz aantoonde ben jij geen geboren 
paasknutseltalent. Daarom hebben we voor jou 
een heel laagdrempelige knutsel idee 
uitgezocht. Wat dacht je van een ludieke 
paasboom! Op naar het bos en zoek je een 
stoere tak. Neem er vervolgens wat lijm bij 
(secondelijm, een lijmpistool, of zoek een 
archie want die hebben ook altijd lijm bij). 
Zoek tenslotte een schattig hoopje 
befaamde paaskuikentjes en plak deze op 
je stoere tak. Leuke paasversiering check! 

Je bent niet heel slecht maar ook niet heel 
goed, bleek uit onze paas-knutsel-kwis. 
Daarom hebben we een zeer gemiddelde 
knutselopdracht uitgezocht voor jou! Wat dacht 
je van een paasei-paaskrans. Zoek wat eieren 
bij elkaar in het kippenhok in je tuin, dat je 
ongetwijfeld hebt bij je thuis als doorsnee 
burgie. Haal vervolgens het hoedje van de 
eieren en schilder ze eventueel nog in een leuk 
kleurtje of een tof patroontje. Kleef de eieren 
tenslotte aan elkaar met een lijm naar keuze en 
voila: je paasei-paaskrans is klaar om gevuld 
te worden met leuke bloemetjes en kaarsjes.

Jij bent volgens de quiz een geboren 
paasknutseltalent! Daarom hebben we voor jou 
een uitdagende diy! Haal je wol boven en 
pomponnen maken maar. Kuikentjes, 
konijntjes, koetjes of bloemetjes laat je fantasie 
de vrije loop!

EXPERT - Jezus zelve!

GEVORDERD - gemiddelde burgie

BEGINNER - ware ketter
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Lente

OnTdEk dE bESTE picknickspots in lEUvEn
N u  d e  d a g e n  w e e r  b eg i n n e n  t e  l e n g e n ,  d e  zo n  w e e r  m e e r 
s c h i j n t  e n  d e  t e m p e r a t u r e n  l a n g za a m  d e  h o o g t e  i n g a a n , 
i s  e r  g e e n  b e t e r e  m a n i e r  o m  va n  h e t  s t u d e n t e n l e v e n  t e 
g e n i e t e n  d a n  m e t  e e n  o n t s p a n n e n d e  p i c k n i c k  o f  e e n  l e k k e r 
d r a n k j e  o p  e e n  i d y l l i s c h e  s p o t  i n  o n s  p r a c h t i g e  L e u v e n , 
w a n t  L e u v e n  h e e f t  h e u s  w e l  w a t  m o o i e r s  t e  b i ed e n  d a n  h e t 
k l e i n e  s t a d s p a r k ! 

Arenberg kasteel  & park

Dijlepark

Dijleterrassen

Provinciedomein Kessel-Lo

In het Arenbergpark zijn we 
waarschijnlijk allemaal al eens 
gepasseerd, maar dit is jouw reminder om 
er eens een gezellige middag te spenderen. 
Haal een picknickdekentje, spikeball of  
een frisbee bij Theokot en ontspan even 
voor je terug naar de les moet of  gewoon 
op een vrije namiddag!

Het Dijlepark is een echte verborgen parel 
in het centrum van Leuven. Er staan enkele  
authentieke elementen zoals een verfijnde brug 
over een schattige vijfer en een prieeltje en wat 
leuke bankjes.  

De Dijleterrassen zijn enkele leuke trappen aan 
de oever van de Dijle aan de Dirk Boutslaan en 
de Lei. Je kan er bijna het water aanraken en 
als het regent overstromen de onderste trappen 
zelfs. Ideaal om even tot rust te komen zonder 
het ver te moeten zoeken!

Het Provinciedomein van Kessel-Lo is een  
gigantisch recreatiedomein op nog geen 3 km 
van Leuven. Je kan er verschillende dingen 
terugvinden zoals speeltuinen, looproutes en 
een kunstroute, maar je kan er ook roeien, 
waterfietsen, minigolf  spelen, petanquen,  
rolschaatsen én skaten! Er staan  
verschillende picknicktafels en er is zelfs een 
dierenwijde. 
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Sluispark

Vijvers van Bellefroid

Abdij van het Park

Park Heuvelhof

Het hippe Sluispark is recent vernieuwd en 
brengt bezoekers in verbinding met groen 
en water. Trappen dalen af  tot aan de  
Dijle. Er zijn verschillende graszones, 
diverse beplantingen, schaduwbomen en 
zitgelegenheden. Je kan altijd nog eens  
binnenspringen in de Hoorn voor een lekker 
hapje en/of  drankje.

De vijvers van Bellefroid zijn deel van een waardevol stukje  
natuurdomein langs de Vaart in Wilsele op een kleine 
drie kilometer van Leuven. Het natuurgebied kan je  
betreden via de Sportschuur en is beschermd. Er is een 
pad voor wandelaars en joggers rond de grootste vijver. De 
vijvers worden verder behandeld in een nieuw masterplan 
waarin ook ruimte zal komen voor avontuurlijke paden, 
vissersplaatsen, een stilteplek, een steiger, vlonderpaden 
en zitelementen voor bezoekers.

Een adembenemend stukje groen en cultuur 
aan de rand van Leuven! De abdij is niet 
alleen omringd door groen, maar ook de 
best bewaarde abdijsite van België! Naast 
een leuke picknick kan je hier dus zeker ook 
eens een abdijbezoek doen! Op de site is ook 
een uniek geluidskunstwerk te vinden. 

Park Heuvelhof  is een leuk park met een 
speeltuin en een Finse piste op nog geen tien 
minuten fietsen van Leuven centrum. In het 
najaar van 2024 starten ze hier aan werken 
om dit park te doen heropleven. Tegen 2025 
zal er dan een pad met blindegeleiding, 
nieuwe zitbanken, een nieuwe Finse piste en 
een volwaardige buitenfitness aanwezig zijn. 
Ze zullen ook de vijver opnieuw aanleggen 
waardoor er een strandje zal ontstaan zodat 
mensen hier kunnen baden. Allen daarheen 
(binnen een jaartje en half!)
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Jaaroverzicht

vTk rECaP 2023-2024
bEdankT aan iEdErEEn OM Er zO EEn PraCHTig Jaar van TE MakEn!

September

Oktober

November
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December

Februari

Maart
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JaarwEdSTriJd - kakUrO

Spelletjes

De laatste Ir.Reëel betekent ook het einde van de jaarwedstrijd! Als je elke puzzel goed 
hebt opgelost en alle getallen achter elkaar plaatst zou je ergens moeten uitkomen. Ga 
daarheen, maak jezelf kenbaar als winnaar van de jaarwedstrijd en een prachtige prijs 
zal jouw richting uitkomen! Heb je een Ir.Reëel gemist en wil je toch nog graag deelnemen, 
dan kan je de vorige edities vinden op de website van VTK onder ‘media’.

Deze puzzel is een Kakuro en de regels gaan als volgt: Vul elke cel in het rooster met één 
cijfer in, zodat elke rij of kolom de aangegeven som heeft, zonder een cijfer in die som te 
herhalen. 

Veel succes met deze laatste puzzel! Wij hopen snel iets van jullie te horen!
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Sudoku

Labyrint




